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Scepsis over ambitie met Diepenring
Bewoners van
woonschepen
schrokken van de
vergaande plan-
nen om de Gro-
ninger Diepenring
aan te pakken. Bij
hen en de raad
heerst scepsis. Is
dit haalbaar?

ROELOF VAN DALEN

Haal een kleine veertig
woonboten uit de Die-
penring en maak ruimte
voor terrassen en aan-

legsteigers om de Diepenring weer
aantrekkelijk te maken. Dat is grof-
weg het plan van het stadsbestuur.
Het wil af van slecht onderhouden
boten en ervoor zorgen dat de Gro-
ninger diepen meer tot hun recht
komen.

Een grootse ambitie die woon-
bootbewoners rauw op het dak viel.
Ook gemeenteraadsleden zijn ver-
rast, bleek gisteren bij een raads-
commissievergadering.

Liefst zeven woonbootbewoners
lieten van zich horen. Voorzitter
Dirk van Driel van het Woonsche-
pencomité Groningen (WCG) richtte
zich tot wethouder Roeland van der
Schaaf: ,,Gezien de resultaten van de
afgelopen dertig jaar zou enige be-
scheidenheid passend zijn. Er is on-
gelooflijk veel tijd in gestoken om

iets als dit voor elkaar te krijgen,
maar het heeft weinig opgeleverd.
Als het u lukt de grootste wrakken
binnen een paar jaar uit de Diepen-
ring te halen, geef ik u een hand en
een grote bos bloemen.’’

Het plan om wrakken uit het wa-
ter te halen tussen de Noorder- en de
Oosterhaven kan op enthousiasme
rekenen, zowel bij het WCG als bij
raadsleden. Maar of het werkelijk
lukt, is de vraag. De gemeente zou
flink in de buidel moeten tasten om
eigenaren uit te kopen. ,,Tussen
droom en daad zit heel wat ruimte’’,

‘Een grote bos
bloemen als u
grootste wrakken
eruit haalt’

zei raadslid Tom Rustebiel (D66).
Jimmy Dijk (SP) vindt dat de wet-
houder moet onderbouwen wat het
kost. ,,Een mooi plan, maar als we
vragen wat het kost, kunt u dat niet
eens grofweg aangeven.’’

Van der Schaaf zei juist eerst in
overleg te willen over de visie. ,,Ik
snap dat u wilt weten wat de kosten
zijn, maar we moeten eerst op één
lijn zitten.’’ Hij hoopt dat het lukt
woonbootbewoners in de Diepen-
ring elders een plek te geven. Zo zou
het plan minder kosten.

Woonbootbewoners zijn boos dat
er niet meer overleg met hen is ge-
weest. Ook de raadsleden zijn daar
kritisch over. ,,Draagvlak is cruciaal’’,
zegt Herman Ubbens (CDA). Van der
Schaaf zei in gesprek te blijven met
het WCG.

Het water aan de Turfsingel. Een van de plekken waar het stadsbestuur graag zou ingrijpen en woonschepen wil verwijde-
ren. FOTO ARCHIEF DVHN


